
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Jiangsu SHD New Materials Co., Ltd. 
China Glass Holdings Ltd. 
No. 288, North Yunhe Road 
223800 Suqian

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The main product variety is the colourless float glass, as well as a series of colored(ly) floats glass such as France green, Korea green, peony green,
gem blue, ocean blue, dark brown and grey etc. The “Subo” brand float glass produced by the company is among the best successful candidates in all
the quality check of the glass industry quality examination of P.R.China. Still can produce according to the requirement in market. The major
specifications of products: 1.thickness: 3mm,4mm,5mm,6mm,8mm,10mm,12mm; 2. product specifications: 1370*2200, 1650*2200, 1500*2200,
1500*2000, 1524*2134, 1829*3048, 1981*3048, 2134*3048, 2250*3210; MAX:***** 3210. In addition, still can process and produce other
specificationss according to the need of user. the major quality index of product: The outward appearance quality index of the float glass fits nation
GB11614-1999´s quality standard.

Company Profile of Jiangsu SHD New Materials Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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